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2016. SZEPTEMBERI BESZÁMOLÓ 

Hegedűs Arno, oktatási alelnök helyett: 

Szabó Tamás, oktatási alelnök-helyettes 

 

Alelnök helyettesként szeptember elején kezdtem el a munkámat, addig az Oktatási Bizottság 

tagjaként dolgoztam a bizottságban. Szeptember elején Hegedűs Arnoval többször is 

egyeztettünk a szemeszterről, az előttünk álló kihívásokról. 

 

Tanszéki értekezletek, bizottsági ülések 

1. Közgazdaságtan és Statisztika Tanszék (2 alkalom, lásd bővebben a következő cím 

alatt) 

2. Pénzügyi Jogi Tanszék szemeszternyitó értekezlete 

3. Büntetőjogi Tanszék szemeszternyitó értekezlete 

4. Kari Tanulmányi Bizottság (2 alkalom) 

A szemeszter megindulásakor a tanszékek nyitó értekezleteket tartanak, ahol megbeszélik a 

féléves terveket, tanév menetét, tantárgyi tematikákat. Több tanszék is meghívta a HÖK-öt. 

Ezeken az értekezleteken véleményezési joggal vehetünk részt, ennek megfelelően irányomba 

érkezett kérdésekre igyekeztem kimerítően válaszolni, illetve egyes kérdésekben közöltem 

véleményemet a hallgatók érdekében a tanszék oktatóival. A Kari Tanulmányi Bizottság ülésein 

egyedi kérelmek elbírálásában vettünk részt egy további oktatási bizottsági taggal. 

 

Közgazdaságtan kérdőívek kiértékelése 

A 2015/2016/II. félév során az elsőéves hallgatók Közgazdaságtan szemináriumokon a HÖK 

által összeállított kérdőívre válaszolhattak. A kitöltött kérdőívek adminisztrációja, és 

rendszerezése a nyár folyamán megtörtént, azonban a végleges kiértékelésre már augusztus 

végén, szeptember elején került sor. A végleges értékelést az ON alatt tartott tanszéki 

értekezleten mutattuk be a Közgazdaságtan és Statisztika Tanszék értekezletén, ahol egyébként 

ezt megelőzően a Statisztika tantárggyal kapcsolatos döntések meghozatalában segítettük az 

oktatókat. Az értékelés prezentálását követően tanszéki kérésre új időpontot tűztünk ki az abban 

megfogalmazottak megbeszélésre, amelynek eleget is tettünk. 
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Tanrendi felülvizsgálati javaslat 

Szeptemberben sor került a tavasszal megkezdett tanrendi felülvizsgálathoz fűződő HÖK-ös 

javaslat véglegesítésére. A javaslatban a tanrendi felülvizsgálaton túl többek között helyet 

kaptak oktatásmódszertani, és minőségbiztosítási változásokat szorgalmazó javaslatok is. A 

HÖK Czabán Samu elnök személyében a Tantervi Bizottság munkájában e dokumentum 

alapján vesz részt. 

 

Oktatási kisokos 

Szeptemberre elkészült az elsőéveseknek szánt kisokosunk, amelyet az ON alatt meg is 

osztottunk mind a diákmentorokkal, mind pedig az elsőéves hallgatókkal. A visszajelzések 

alapján a nyáron elkészített anyag nagy segítséget jelentett mind a hallgatóknak, mind a 

mentoraiknak. 

 

2016/2017/I. félév projektjei, és ütemezés 

Szeptember elején sor került az első bizottsági ülésre, ahol a szemeszterre vonatkozó 

projektjeinket beszéltük meg, és állapítottuk meg határidőjüket. 

1. Évfolyamdolgozat tájékoztató bővítése korrigálása: lezárult szeptemberben 

a. Fájl megtalálható: ELTE ÁJK JEGYZETTÁR nevű facebook csoportban, és 

több évfolyam csoportban is. 

2. Hkr. felülvizsgálat, és kisokos: lezárul ebben a szemeszterben 

3. Könyvtár projekt: folyamatos, nincs határidő 

4. Csúszástábla: 2016.12.15. 

5. Moodle, és Neptun Meet Street kisokosok: 2016. október 31. 

 

Elnökségi ülések, és Küldöttgyűlés (2016. szeptember 13.) 

Szeptember folyamán egy elnökségi ülésen vettem részt, ahol szó esett a tanulmányi reform 

javaslatainkról, illetve rendezvényeinkről. Ella Orsolyával, politológus ügyekért felelős 

alelnökkel egyeztettünk a politológus tanrend egyes kérdéseiről. 

Részt vettem az új Alapszabály elfogadásában. 
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EHÖK tanulmányi ügyekért felelős alelnöke 

Szeptemberben találkoztam az EHÖK tanulmányi ügyekért felelős alelnökével, akivel 

egyeztettük projektjeinket, és véleményeinket. Ennek megfelelően figyelembe véve, és segítve 

munkáját alakítottuk ki a kari oktatási ügyekkel kapcsolatos projekteket. 

 

Hallgatói kérdések, kérések 

Szeptember során több hallgatói megkeresésre jártam el a kar Tanulmányi Osztálya, illetve 

tanszékei előtt. 

 

Differenciált szakmai ismeretek tanegységébe tartozó tantárgyak férőhelyének bővítése 

Az alábbi tantárgyakból kértem bővítést a tárgyfelvétel időszakában: 

1. A magyar büntetőjogi kodifikáció története:     Bővült (20) 

2. A polgári jog a magyar és az európai bírósági gyakorlatban:  Nem bővült 

3. Az igazságszolgáltatás szociológiája:     Nem bővült 

4. Büntető igazságszolgáltatás európai modellje:    Bővült (10) 

5. Büntető-igazságszolgáltatás és alkotmányosság:    Bővült (10) 

6. Emberi jogok a nemzetközi jogban és a nemzetközi kapcsolatokban: Nem bővült 

7. Értékpapírjog:         Bővült (n.a.) 

8. Fogyasztóvédelmi magánjog:      Bővült (50) 

9. Közjegyzői nemperes eljárások:      Nem bővült 

10. Magyar alkotmányosság az európai integrációban:    Nem bővült 

11. Médiaszabályozás - alternatív média:     Bővült (15) 

12. Nemzetközi, európai és a magyar menekültügy:    Nem bővült 

 

Munkámért juttatásban nem részesültem. 

 

Kérem a Tisztelt Küldöttgyűlést a beszámolóm elfogadására! 

 

Budapest, 2016. október 11.        Szabó Tamás 

Oktatási ügyekért felelős alelnök-helyettes 


